

**PUSAT LATIHAN PENGAJAR DAN KEMAHIRAN LANJUTAN (CIAST)
PETI SURAT 7012, SEKSYEN 19, 40900 SHAH ALAM,
SELANGOR.**

**PEROLEHAN TERUS BAGI KERJA-KERJA MENYELENGGARA LANDSKAP LUAR BANGUNAN DI
PUSAT LATIHAN PENGAJAR DAN KEMAHIRAN LANJUTAN (CIAST) SHAH ALAM, SELANGOR**

Bil.	Spesifikasi Item	Kuantiti	Harga Seunit (RM)	Jumlah Harga (RM)
Untuk diisi oleh Jabatan			Untuk diisi oleh Penyebutharga	
A	KERJA-KERJA AWALAN			
1	Kerja-kerja awalan, pengurusan, pengawasan, penghantaran peralatan, tenaga kerja, bahan-bahan kerja, kerja-kerja keemasan dan insuran 'contractor all risk'.	L/S		
B	MENEBAK POKOK MATI			
1	Menebak pokok mati sehingga ke paras tanah. Membuang sisa ke luar kawasan CIAST. Membersihkan semula kawasan sekitar. Lokasi : i. Berdekatan pondok jaga belakang ii. Hadapan surau	6 batang		
B	MEMOTONG TUNGGUL POKOK			
1	Memotong pokok tunggul sehingga ke paras tanah. Membuang sisa ke luar kawasan CIAST. Membersihkan semula kawasan sekitar. Lokasi : i. Sebelah tandas wanita Blok A ii. Sebelah penyaman udara bilik server iii. Hadapan Blok C iv. Sebelah Konkos A v. Belakang Blok N vi. Belakang rumah pam vii. Sebelah Blok C viii. Berdekatan pondok jaga belakang Sebelah tandas lelaki Blok K	13 lot		
C	MENANAM POKOK HIASAN CALISTEMON			
1	Mencabut pokok yang mati dan menggantikan pokok yang sama jenis dan sama saiz. Penanaman hendaklah menggunakan kaedah yang betul. Membuang sisa ke luar kawasan CIAST. Membersihkan semula kawasan sekitar. Lokasi : Depan Blok C	1 pokok		

Bil.	Spesifikasi Item	Kuantiti	Harga Seunit (RM)	Jumlah Harga (RM)
Untuk diisi oleh Jabatan			Untuk diisi oleh Penyebutharga	
D	MENANAM POKOK HIASAN VEITCHIA MERILILI			
1	Mencabut pokok yang mati dan menggantikan pokok yang sama jenis dan sama saiz. Penanaman hendaklah menggunakan kaedah yang betul. Membuang sisa ke luar kawasan CIAST. Membersihkan semula kawasan sekitar. Lokasi : Sebelah Blok B	1 pokok		
JUMLAH KESELURUHAN TANPA SST				

NOTA :

1. Keluasan kawasan dan ukuran yang dinyatakan merupakan anggaran sahaja. Kontraktor dikehendaki melakukan pengukurandan pengiraan sendiri yang berkaitan dengan kerja – kerja yang terlibat.
2. Kontraktor yang Berjaya dikehendaki membekalkan katalog / sampel produk apabila dipohon oleh pihak CIAST.
3. Kontraktor mestilah memastikan kerja – kerja pembersihan kawasan dari bahan yang tidak digunakan dan segala kotoran di kawasan yang berkaitan hendaklah dibawa keluar dari kawasan CIAST ketempat yang dibenarkan oleh Majlis Bandaraya Shah Alam.
4. Kontrak yang melakukan kerja perlulah mengikut prosuder keselamatan yang ditetapkan serta mengikut standard piawaian yang di tetapkan bagi kerja – kerja yang di lakukan.
5. Segala kos bagi kerja – kerja membaik pulih kerosakan yang berpunca daripada kerja – kerja pengubahsuaian atau naik taraf adalah ditanggung sepenuhnya oleh pihak kontraktor yang terlibat.

Tarikh :

.....
(TANDATANGAN & COP SYARIKAT)